
 

 

 

Møde: Skolebestyrelse (virtuelt) Dato og tid: Onsdag den 20. januar kl. 16.30-
18.30 

 

 Dagsorden Referat 

1. 
 
 

Orienteringer 

• Personale 
 
 
 
 
 
 

• Covid-19 situationen 
• Medarbejdertilfredshedsundersøgelse 

 
Christina Paabøl Hansen er nyansat i en 
tidsbegrænset stilling indtil sommeren 2022.  
 
Charlotte Larsen er ansat som pædagogisk 
assistent i e fleksjob på 7 timer i ugen. 
Rikke Smith fortsætter sin ansættelse på 26 
timer om ugen frem til 31/7 2021. 
 
Der er fortsat virtuel undervisning, og 
nødpasning på skolen. 
 
 

2. 
 
 

Elevråd 

• Hvordan opleves hjemmeskole fra et 
elevperspektiv 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Elevrådets arbejde 

 
Mellemtrin 

Eleverne giver udtryk for at de gerne vil tilbage 
til skolen, men at de føler at de får lavet mere, 
da det er nemmere at koncentrere sig.  
Udskoling 
Der udtrykkes bekymring for eksamen, og alle 
de andre faglige ting der bliver udsat 
(projektopgave, naturfagsopgave, 
terminsprøver etc.) 
Eleverne savner at komme i skole, og mangler 
det sociale samvær. 
De mener, de lærer det samme til trods for at 
det er online undervisning. Mangler mere 
bevægelse i undervisningen. 
 
Er sat på pause i denne tid. 

3. 
 
 

Samarbejde med Thyborøn Børnecenter 

• Videre arbejde ud fra mødet før jul 
 
Der arbejdes videre med de tanker og ideer, 
som er igangsat i mødet før jul. Karen, Louise 
og to bestyrelsesformænd mødes for at 
nedskrive et forslag. 

4. 
 
 

Godkendelse af værdigrundlag 

• Se bilag 1 
 
Forslaget skal ses efter en ekstra gang vedr. 
ordvalg. Når dette er færdiggjort, sendes det til 
godkendelse i bestyrelsen igen. 

5. 
 
 

Covid-19 

• Skolens mål og oplevelse med 
onlineundervisning 

 

 
Skolen havde som formål at man skulle kunne 
undervise i alle timer. Dog er de frivillige 
valgfag og UU-timer taget ud. 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Forældres oplevelse af 
onlineundervisning  

I indskolingen er der især fokus på, at der er 
undervisning fra 8.30-12 som kan varetages af 
læreren alene. Dette for at sørge for, at 
forældrenes rolle vil blive mindre i 
undervisningen. 
Lærerne giver udtryk for bekymring om, 
hvorvidt man kan nå alle målene for fagene 
inden eksamen.  
Der er skåret ned i mængden af lektier. 
Det er svært at fornemme for læreren, hvor 
meget/lidt eleverne forstår. 
I overbygningen er det et problem, at eleverne 
kan fortage sig alt mulig andet, mens der 
undervises. Det kunne være gaming, snak 
over discord eller andet. Der vil blive meldt ud 
til forældrene at det er et problem. 
 
Det er godt, at der er så meget undervisning. 
Det gør at forældrene ikke har så stor en 
undervisningsmængde, når de kommer fra 
arbejde. På enkelte klassetrin vil der godt 
kunne sættes mere undervisning ind. Et 
forslag kunne være en læsekontrakt eller 
andet. 
Stor ros til lærerne for arbejdet. 

6. 
 
 

Forsøg med prøver i Naturfag 
 

 
Sidste forår tilmeldte Louise skolen til nye 
forsøgsprøver i naturfag. 
Naturfagene fysik/kemi, geografi og biologi er 
stadig udtræksfag.  
Den nye prøve er en 90 minutters prøve i 
stedet for de normale 30 minutter. Dette giver 
eleverne bedre mulighed for at uddybe sine 
svar. 
Bestyrelsen godkender skolens tilmelding til 
den nye prøve i naturfag til sommeren prøver 
2021. 
 

 Eventuelt 
 

Skole-/hjemsamtaler er indtil videre udsat i 
flere klasser. Der er lagt op til at det evt. Kan 
afholdes på Teams. 
 

 

 

 


